

## **Elodie Seguin**

Exhibition at Galerie Jocelyn Wolff  
January 30 - February 10, 2010  
opening on Saturday 30, 2 PM, preview on Friday 29, 6-9 PM



(English follows)

Sur une invitation de Guillaume Leblon, la galerie Jocelyn Wolff montre le travail d'une très jeune artiste, Elodie Seguin, diplômée de l'Ecole des Beaux Arts de Paris.

Elodie Seguin propose pour sa première exposition personnelle une réflexion sur qu'est-ce que la peinture; cette question, formulée par l'artiste en « comment fuir le tableau? », trouve son développement dans l'espace de la galerie, en ce qu'il vient former une unité avec le travail de l'artiste; affirmant un travail resté en suspens pendant le temps de l'exposition, il apparaît *en devenir* : comme un croquis, une forme, un contour dessiné, dont la continuité dépend de la volonté de l'artiste à les poursuivre; chaque élément est autonome et dialogue avec les autres, sous la forme de juxtapositions, prêts à entrer en dialogue dans un autre espace où leur forme initiale serait amenée à évoluer et à se transformer encore.

Upon the invitation of Guillaume Leblon, Galerie Jocelyn Wolff is proud to introduce the work of Elodie Seguin, a very young artist who just completed her studies at the Ecole des Beaux Arts de Paris.

For her first solo exhibition, Elodie Seguin proposes a reflection on painting itself. Formulated by the artist as "how to escape the tableau?", this question develops in the gallery space through a process where the space eventually becomes one with the work of the artist. Asserted in a suspended state during the duration of the exhibition, the work appears as being in the becoming: like a sketch, a form, an outline where the continuity depends upon the will of the artist to continue. Each element is independent and in dialogue with the others, juxtaposed, and ready to enter in dialogue in another space where each's original form would again be lead to evolve and transform.

Galerie Jocelyn Wolff  
78, rue Julien-Lacroix  
F-75020 Paris  
Tel +33 1 42 03 05 65  
[galeriewolff.com](http://galeriewolff.com)

### Upcoming projects and exhibitions:

Meeting with Colette Brunschwig, Wednesday, February 10, 2010 at 7:00 p.m.  
Eric Dizambourg, an invitation by Guillaume Leblon, opening February 19, 2010  
Valérie Favre, opening March 20, 2010  
Hans Schabus, opening May 14, 2010